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Návrh uznesenia 
 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
 
 
písomnú informáciu o technickom stave nehnuteľnosti  - nebytovej budovy Klubovňa-bufet, 
nachádzajúcej sa v areáli Základnej školy Pankúchova č. 4, Bratislava, na parcele registra 
„C“ č. 348 a časti parcely reg. „C“ č. 347, o celkovej výmere 157 m2 vedenej na liste 
vlastníctva č. 4550, pre okres Bratislava V, obec Bratislava-Petržalka, k. ú. Petržalka, 
uvedenej v preberacom protokole zo dňa 19.3.2024, ktorého predmetom prevzatia je 
predmetná nehnuteľnosť po ukončení Zmluvy o nájme nehnuteľnosti č. 09 - 27 - 2022 zo dňa 
29.4.2022, a to z dôvodu porušenia zmluvných povinností nájomcu FC Petržalka družstvo, 
Viedenská cesta 257/1869, 851 01 Bratislava, IČO: 50847392.     
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Dôvodová správa 
   
 
Základná škola Pankúchova 4, 851 04 Bratislava, IČO:  (ďalej len „ZŠ Pankúchova“) a FC 
Petržalka družstvo, Viedenská cesta 257/1869, 851 01 Bratislava, IČO:  (ďalej len „FC 
Petržalka družstvo“) uzavreli dňa 29.4.2022  Zmluvu o nájme nehnuteľnosti č. 09 - 27 – 
2022, ktorej predmetom bol nájom  nehnuteľnosti - nebytovej budovy Klubovňa-bufet, 
nachádzajúcej sa v areáli ZŠ Pankúchova, na parcele registra „C“ č. 348 a časti parcely reg. 
„C“ č. 347, vedených na liste vlastníctva č. 4550, k. ú. Petržalka (ďalej len „Klubovňa“).  

  
Zmluva bola uzavretá na základe uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka č. 526 zo dňa 12.04.2022, ktorým sa schválil prenájom Klubovne pre FC 
Petržalka družstvo. FC Petržalka družstvo bol jedným z troch žiadateľov o nájom Klubovne. 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Petržalka uprednostnilo FC Petržalka 
družstvo pred občianskymi združeniami Športový klub MEDVEDICA a OLD BOYS Petržalka, 
ktoré mali záujem využívať klubovňu ako viacúčelový objekt, ktorý bude slúžiť návštevníkom 
priľahlého PumpPark Petržalka a ostatnej verejnosti na poskytovanie rôznych služieb 
súvisiacich s  propagáciou telesnej výchovy a športu.  
FC Petržalka družstvo presvedčilo Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 
svojím zámerom prevádzkovať objekt za účelom zabezpečenia zázemia - šatní pre mladých 
futbalistov. Prenájmom Klubovne sa ZŠ Pankúchova mali uvoľniť nebytové priestory- šatne, 
ktoré v tom čase klub využíval. Na základe uvedeného sa aj vtedajší riaditeľ ZŠ Pankúchova  
vyjadril v prospech žiadosti FC Petržalka družstvo.     
 
Nájomca pri uzavretí nájomného vzťahu potvrdil, že mu je technický stav predmetu nájmu 
dobre známy, v tomto stave ho preberá, čo potvrdzuje svojím podpisom tejto zmluvy.Počas 
celej doby nájmu však došlo zo strany FC Petržalka družstvo len k čiastočnému vyprataniu 
odpadu z priestoru Klubovne a doplneniu nábytku vo forme paletového sedenia. Vzhľadom 
na morálne opotrebenie nehnuteľnosti, hygienického stavu interiéru, absencie spŕch a 
nefunkčnosti sociálnych zariadení bola Klubovňa na svoj účel prakticky nepoužiteľná. V 
dôsledku ignorácie tohto stavu zo strany FC Petržalka družstvo, ktorý aj napriek svojmu 
deklarovanému záujmu vybudovať šatne a zabezpečiť s tým súvisiace investície, neprejavil 
záujem a tieto činnosti nerealizoval počas celého priebehu nájmu. Mladí futbalisti sa v tomto 
priestore prezliekali počas celej doby nájmu len párkrát. Po sťažnostiach zákonných 
zástupcov mladých futbalistov na nevyhovujúci stav Klubovne na využívanie tohto priestoru 
ako šatní, ho FC Petržalka družstvo prestalo využívať a viac sa o Klubovňu nezaujímalo. 
Napriek svojmu zámeru opustiť priestory šatní v ZŠ Pankúchova, FC Petržalka družstvo o to 
neprejavilo záujem a nespravilo tak. Po odovzdaní predmetu nájmu Prenajímateľ konštatoval   
stav predmetu nájmu tak ako je uvedené v príloha č. 5. 
 
Materiál bol predmetom rokovania odborných komisií a miestnej rady dňa 18.06.2024. 
Miestna rada prerokovala predložený materiál a odporučila ho schváliť. Stanoviská komisií 
sú súčasťou materiálu. 
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Fotodokumentácia po odovzdaním predmetu nájmu  
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Komisia 
Schválený 

materiál 

Neschválený 

materiál 
Poznámky komisie 

Komisia správy 

majetku a miestnych 

podnikov 

nie nie 

Materiál bol 

predložený, avšak 

nebol prerokovaný 

pre neuznášania 

schopnosť komisie 

prerokovaný 

Komisia športu - - Materiál nebol 
predložený 

Komisia kultúry a 

mládeže - 
- 

Materiál nebol 
predložený 

Školská komisia áno nie Materiál bol 
schválený 

Komisia územného 

plánu, výstavby 

a rozvoja 
- 

- 

Materiál nebol 
predložený 

Finančná komisia 
- 

- Materiál nebol 
predložený 

Komisia sociálna 

a bytová - 
- 

Materiál nebol 
predložený 

Komisia investičných 

činností - 
- 

Materiál nebol 
predložený 

Komisia životného 

prostredia 

a verejného poriadku 
- 

- 

Materiál nebol 
predložený 

Komisia dopravy, 

mobility a 

bezbariérovosti 
- 

- 

Materiál nebol 
predložený 

Mandátová komisia 
- 

- Materiál nebol 
predložený 

Komisia verejného 

záujmu - 
- 

Materiál nebol 
predložený 

Miestna rada áno nie 
Materiál bol 

schválený 

 


